
Serbian Cases (Adjectives)

JEDNINA (SINGULAR) MNOŽINA (PLURAL)

case muški rod (masculine) srednji rod (neuter) ženski rod (feminine) muški srednji ženski

nominativ -∅/-i: star(i),  svež(i) -o/-e: staro, sveže1 -a: stara, sveža -i: stari, sveži -a: stara, sveža -e: stare, sveže

genitiv -og/-eg: starog, svežeg -e: stare, sveže -ih: starih, svežih

dativ -om/-em: starom, svežem -oj: staroj, svežoj -im: starim, svežim

akuzativ -∅/-i: star(i), svež(i)
-og/-eg: starog, svežeg

-o/-e: staro, sveže -u: staru, svežu -e: stare, sveže -a: stara, sveža -e: stare, sveže

vokativ -i: stari, sveži -o/-e: staro, sveže -a: stara, sveža -i: stari, sveži -a: stara, sveža -e: stare, sveže

instrumental -im: starim, svežim -om: starom, svežom -im: starim, svežim

lokativ -om/-em: starom, svežem -oj: staroj, svežoj -im: starim, svežim

1 Suffix -e in neuter gender is used after consonants j, lj, nj, š, ž, č, dž, đ (sveže, vruće, loše…) The same rule is applied when choosing between -og or -eg in accusative and
genitive or between -om or -em in dative and locative. Suffixes with e (-eg and -em) will be used after j, lj, nj, š, ž, č, dž, đ (svežeg, vrućem, lošeg…) This rule does not apply to
feminine gender adjectives.
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